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Met vreugde 
en blijdschap-
geven wij 
kennis van het 
lidmaatschap 
van: 
Annie Brug-
ging,
we hopen bin-
nenkort Cora 
Niehaus uit 
Meppel ook te 
mogen begroe-
ten beide alle 
goeds bij de 
Vledderboules.

Uit de 
zieken-
boeg 
Iedereen 
bedankt 
voor de 

belangstelling. Ik bin der 
weer,  
Riek Schipper 
 
Hartelijk dank voor jullie 
leuke kaart. Met mij gaat 
het heel goed en hoop snel 
weer in jullie midden te zijn. 
Groetjes van  
Geesje Uneken

De jaarvergadering vergt altijd een hele voor-
bereiding, maar als dan 55 leden de presentielijst 
tekenen dan is dit een overweldigende beloning. 

Onder het voorzitterschap van vice-voorzitter 
Reinder Zuil  zijn de 13 agendapunten aan de 

orde geweest.  
Verslagen van secretaris en commissieleden 
brachten de gebeurtenissen weer in herinnering 
en worden als waardevolle stukken aan het 
archief toegevoegd.  
Zo ook de financiële stukken. Fijn dat we het 
financieel zo op orde hebben. 

Tineke de Boer heeft om gezondheidsredenen 
de bestuursfunctie niet voortgezet. Ze blijft wel 

de spil in de organisatie van de Meagies Morg’n. 
Haar plaats wordt ingenomen door Piet Put, 
die we van deze plaats veel succes wensen 
met zijn algemene bestuursfunctie met het 

aandachtsgebied de attentiecommissie. 

Bert Kuitert heeft opnieuw drie jaren 
bijgetekend. Verder zijn de functies en 
bestuurstaken gelijk gebleven. De zoektocht 
naar een nieuwe voorzitter wordt voortgezet. 
Tineke en alle commissieleden, die om welke 
reden de taken hebben beëindigd: nogmaals 
hartelijk dank voor jullie grote inzet! Nieuwe 
commissieleden zijn gevonden 

NominatieHet bestuur heeft gemeend om onze penningmeester te nomineren voor penningmeester van het 
jaar. Een man, die achter de schermen zo goed zijn best doet om extra middelen te verkrijgen ,verdient een grote pluim. 
Alle verzoeken gingen gepaard met veel briefwisseling en vasthoudendheid. Ook het inzichtelijk maken van cijfers van 
zowel het lopende jaar als ook in vergelijking met andere jaren voor bestuur, kantinecommissie, toernooicommissie 

en eigenlijk voor alle leden, scoort op alle fronten.  Leden en niet leden kunnen stemmen op: www.penningmeestervanhetjaar.nl/
stem Vraag ook aan familieleden, vrienden of bekenden of ze voor ons mee willen stemmen. Stuur de e-mail door! Doen hoor! Zou hij 
Dè Penningmeester van het jaar worden, dan ontvangt onze club €2.500,00 euro.

Druk bezochte Jaarvergadering
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of hebben zich aangemeld. De actuele lijst van bestuur en 
commissieleden zal op het publicatiebord prijken. 
 
De uitslag van de enquête heeft uitgewezen dat tijdens de 
zomerperiode de voorkeur gaat naar een  speelavond. Van 
donderdag 17 april tot 18 september is de aanvangstijd op 
donderdag om 19.00 uur en de eindtijd van de laatste ronde 
22.00 uur. De uitloop van de speeldagen heeft aandacht 
gehad van het bestuur en de toernooicommissie. Beide zijn 
van mening, dat er aandacht moet zijn voor kortere pauzes. 
Iedereen kan hier aan meewerken. Als de laatste partijen 
van een ronde nog bezig zijn, begin dan een volgende partij 
als het kan. Dat zal de spelers van de laatste partij ook 
stimuleren om de pauze zo kort mogelijk te houden.

Plannen voor 2014 en de verdere toekomst zijn opgesteld 
en de vergadering kon zich hierin vinden. Voor de 
Jubileumviering en het opknappen van de vertrekken is 
een en ander al in werking gezet en zal een vervolg krijgen. 

Nieuwjaarsreceptie bij ‘Vledderboules’
Gezellig bijeen en dan een toost uitbrengen op het nieuwe jaar.
Even in de schijnwerper: Bertus en Grietje Terwisscha die na 15 jaar 
kantinebeheer het stokje overdragen.
Veel lof en waardering voor de goede bevoorrading en de afvoer van 
emballage en papier! Top!
Verder was het plezierig babbelen met elkaar, maar ook zingen en dansen. 
Een vrolijke bijeenkomst!
 

En…. Alle leden moeten aan de slag. Een kleine commissie 
bereidt het 4de lustrum voor. en voor deze viering op vrijdag 
4 april wordt van 
ieder lid een versierd 
butje verwacht!
Een butje van 
buxus-hout, dat 
volgens de informatie 
van Alexander de 
gezondheid op veel 

terreinen ondersteunt.

Begin 2014 telt de vereniging 98 leden. 
Een mooie club met veel samenhorigheid. 
Maar…. ook altijd in beweging. 

Op 4 januari moesten we helaas afscheid 
nemen van ons steunend lid Henk de Roos. Henk die vanuit 
Dwingeloo nog graag een kijkje kwam nemen op de banen in 
Vledder. Even een babbeltje maken en daar genoot hij zichtbaar 
van. De rouwplechtigheid is in besloten kring gehouden.      

Loek Smits heeft fysieke problemen en heeft het lidmaatschap 
beëindigd (zie bedankbrief hiernaast). 
In april/mei willen we een bijeenkomst houden voor nieuwe leden. 
In deze bijeenkomst staat het reilen en zeilen van de vereniging 
centraal. Te denken aan: de organisatie en kantinezaken. Wat 
willen we graag van de leden en wat kunnen de leden bieden. 

Verder staan op de lijst: opfriscursus reanimatie en AED, 
trainingen, ballenrek/rookgelegenheid en sfeerverbetering 
met bloembakken, verlichting en meubilair.

In de rondvraag werden vele zaken aan de orde gesteld, 
zoals einde speelronde, akoestiek, de prijzentas, deelnemers 
aan het BBQ-toernooi en openstelling van kantine. Veel is 
er gediscussieerd. Een levendige vergadering waarvan het 
verslag ter inzage ligt in de map Vledderboules in de kantine.

NJBB gaat de komende jaren bouwen aan het fundament 
binnen de vier pijlers waar de georganiseerde sport op rust: 
competitie, ondersteuning van de verenigingen, promotie en 
bondsorganisatie. Er gaat veel veranderen en dat zullen we 
volgen. In de afdelingsvergadering op 22 april in Assen zal 
onze informatie weer worden opgefrist.
 
Meagies Morg’n is iedere eerste woensdag van de maand, 
aanvang 9.15 uur en de twee speelrondes beginnen om 9.30 
uur.

De nieuwe leden van 2013 en 2014 krijgen een persoonlijke 
uitnodiging.  
De Nieuwjaarsreceptie van gemeente Westerveld is bezocht en 
dat is goed voor de informele contacten met B&W, ambtenaren  
en andere organisaties.

Hierbij wil ik mijn lidmaatschap met onmiddellijke ingang 
opzeggen. Hiervoor heb ik verschillende persoonlijke redenen:  
problemen met mijn rechter schouder en elleboog, weinig tijd 
vanwege het moeten onderhouden van een grote tuin, ik beleef 
steeds minder plezier aan het boulen. In de jaren dat ik lid 
ben geweest heb ik meestal erg genoten van het spel en van de 
accommodatie, waar het altijd goed toeven was. Maar het laatste 
jaar ben ik er nauwelijks aan toegekomen en daar zie ik nog geen 
verandering in komen. Met dank voor een reeks fijne jaren, met 
vriendelijke groet,  
Loek Smits



Traditioneel werd de eerste zaterdag 
in februari door Vledderboules het 
snerttoernooi georganiseerd. De naam geeft 
al aan dat het toernooi met snert te maken 
heeft. Half één werd het spel namelijk 
stilgelegd en kwam heerlijke dampende 
snert met roggebrood op tafel, verzorgd 

door restaurant ‘De Tippe’.
Om tien uur werd, tijdens een lichte motregen, het startsein 
gegeven door wedstrijdleider Joop Kroon en gingen 35 
spelers gekleed in warme kleding, handschoenen aan 

en met een hoed of pet op de strijd 
aan. s’Morgens werden twee partijen 
gespeeld en s’middag nog eens twee 
partijen. In de loop van de dag werd het 
droog en begon de spanning te stijgen 
door het boulen en vermoedelijk door 
de snert. 
Wie mag zich snert kampioen noemen? 
Winnaar werd Tjeerd Boonstra uit 
Oosterwolde met vier gewonnen 
wedstrijden en het hoogste aantal 

pluspunten. Tweede werd Arie Heijnis ook vier gewonnen 
maar iets minder aantal punten. De overige prijzen waren 
zo verdeeld dat in elke categorie een paar prijsjes waren 
te winnen. De gelukkigen waren met drie gewonnen 
wedstrijden: Reinder Zuil en Jannie ten Berge. Twee 
gewonnen wedstrijden: Alle Hosper en Jeanne Boonstra. 
Eén gewonnen wedstrijd: Bert Kuitert en Adje Put. 
Poedelprijzen waren voor Aly Hosper en Jacob Have. 
Na afloop van het toernooi was het nog even gezellig 
nazitten in de kantine. Ook voor volgend jaar staat het 
snerttoernooi weer op het programma.

Snertkampioenschap Vledderboules

Afdelingscompetitie
De afdelingscompetitie is weer van 
start gegaan.
Veldderboules speelt in deze 
competitie van 20 teams mee met 
zes teams. 
De eerste wedstrijd werd gespeeld 
in Schoonebeek, die zelf meteen de 
dagprijs pakte.
De Volgende wedstrijden zijn op 12 
april in Groningen, 
10 mei Noordscheschut, 
24 mei in Vledder

Toernooien:
De volgende toernooien staan 
de komende drie maanden op de 
kalender.
Zomertijdtoernooi op 5 april, 

Club kampioenschap Tête à Tête 
op17 mei, 

Midzomernachttoernooi op 28 juni.

Trainingsdagen.
In april beginnen Henk en Bertus, 
bij voldoende opgave,  weer met de 
trainingen. Er zijn vier trainingsdagen 
op woensdagmiddag vanaf 14.00 
uur. De trainingen zijn zowel voor 
beginners als gevorderden.
Geef je op, het is een aanrader. 
Bij opgave wel beseffen dat je je 
opgeeft voor alle vier dagen.

Financiën.
Tijdens de jaarvergadering zijn de financiële resultaten over 2013 besproken en toegelicht. 
Het jaar is afgesloten met een positief saldo en de begroting voor 2015 is sluitend. Dit 
betekent dat de contributie ongewijzigd kan blijven. Er is gereserveerd voor het 20 jarig 
bestaan en verbetering van de akoestiek. 

De Stichting Bercoop Fonds uit Oldeberkoop heeft een bedrag van € 500 toegezegd voor 
verbetering van de akoestiek. 
De deelname aan de Kerstmarkt, onder de nieuwe naam van ‘Beleef Winters Vledder’, 
heeft ook dit jaar weer ruim € 300 opgebracht. De markt was over twee dagen verdeeld 
en de knieperties werden vlot verkocht en waren van prima kwaliteit, dankzij het goede 
recept van Truida Moes. Besloten is om ook in 2014 weer deel te nemen, met nog meer 
knieperties. 

Het bestuur heeft € 50.00 gedoneerd aan KiKa, die onderzoek naar kinderkanker 
financiert. Dit was de opbrengst van de fooienpot met een aanvulling vanuit de vereniging.
Van Rabobank Zuidwest-Drenthe is bericht ontvangen dat onze vereniging succesvol SEPA betaal- en incasso-opdrachten 
heeft aangeleverd en dat wij nu volledig over zijn op SEPA.

Stem op www. penningmeestervanhetjaar.nl/stem

Reinder Zuil!!!!!



KANTINE
Met leverancier drankenhandel De Boer heeft een 
afvaardiging van het bestuur samen met de nieuwe 
(voorraad)beheerders Wil van Hees en Coby Oukes een 
gesprek gehad. Het assortiment en de prijsstelling zijn 
doorgenomen. 

Op 25 februari hebben een aantal dames samen met de 
kantine-schoonmaakster de keuken een flinke beurt gegeven. 
Niet alleen schoonmaken, maar ook alles even weer opnieuw sorteren. 
Het ligt er nu weer netjes bij en men weet weer wat er allemaal aanwezig 
is. 

Het bureau in de bestuurskamer is schoongemaakt, de zgn. ‘stalen kast’ is 
opnieuw ingedeeld en overtollige dingen zijn verwijderd.

KANTINEZAKEN
Het leek mij goed om eens een opfrisverhaal omtrent het reilen en zeilen 
in en om de kantine te schrijven. 
Wel vind ik het heel fijn dat er over en weer zo soepel geruild en voor 
elkaar waargenomen wordt. 
Dat sommige dingen niet helemaal goed gaan komt doordat men niet zo 
vaak kantinediensten draait. 
Het allerbelangrijkste wat ik hier naar voren wil brengen is de houding 
van leden die bardienst hebben. 
De gezelligheid waar we met zijn allen naar streven hangt voor een 
belangrijk deel af van de manier waarop mensen behandeld worden. 
Een vriendelijk gezicht doet heel veel en vooral het even napraten na 
de wedstrijden moet kunnen. Als je één keer in de 3 maanden een 
bardienst draait kan het geen probleem zijn om  een half uurtje tot 3 
kwartier na de wedstrijden nog een drankje te schenken. 
Wat soms als heel vervelend wordt ervaren is het weggrissen van 
de kopjes en glazen terwijl mensen ternauwernood hun laatste slok 
genomen hebben. Het is aan de leden zelf om het gebruikte serviesgoed 
en de glazen naar de bar te brengen. 
Op de zaterdagen komen er na de laatste wedstrijd schaaltjes met noten 
op tafel, zitten er meer dan 6 mensen om een tafel zet dan 2 schaaltjes 
neer. 
Gedurende de wintermaanden is het beslist sfeerverhogend als de 
waxinelichtjes aangestoken worden. 
Laat de kantine vervolgens netjes achter zoals voorgeschreven, dit 
uiteraard in samenwerking met de weekdienst, die ook buiten nog even 
controleert of er iets achter is gebleven. 
Vergeet niet de koelkast bij te vullen. 
Mensen die vragen hebben kunnen altijd met vragen bij de weekdienst 
terecht. 
Bardienst draaien kan heel leuk zijn maar je moet er zelf wat van maken. 
Ik heb er het volste vertrouwen in dat we er met elkaar wel uitkomen. 

Dit stukje is niet bedoeld om kritiek te uiten maar om het 
voor ons allen buiten de wedstrijden om prettig te hebben. 
Ik wens u allen veel schenkplezier.
 
Maja.

Terrein- en 
meerjarenonderhoud
Frits Vermeeren heeft te kennen gegeven 
om gezondheidsredenen te stoppen met het 
onderhoudswerk. Hij wordt bedankt voor de 
jarenlange inzet voor de club. 
Hans Postma heeft om dezelfde reden 
aangegeven het conciërge werk niet meer te 
kunnen verrichten. 
Op 19 maart zijn 
onder leiding van 
Henk Schipper 
speciale plafondplaten 
aangebracht om de 
akoestiek in de kantine 
te verbeteren. 
Dank zij financiële 
steun van het Shell 
vrijwilligersfonds, Stichting Bercoop Fonds, 
Rabobank stimuleringsfonds, de Rabobank 
Clubkas campagne en de opbrengst van de  
Kofferbakverkoop Vledder is dit gerealiseerd. 
Om effect te krijgen is 50% van het plafond 
voorzien van deze platen. 
We wachten het resultaat nu maar af. 
De goten zijn op tijd schoongemaakt en de 
banen regelmatig gesleept. 
Een stuk tegelpad is opnieuw aangelegd. Tevens 
is de internet-verbinding verbeterd door het 
aanleggen van een vaste kabel. 
Met medewerking van de fam. 
Postma hebben we intussen een brievenbus bij 
de ingang van de kantine.

Klaverjassen Het afgelopen halfjaar is op de eerste vrijdagavond van de maand weer een klaverjasavond 
georganiseerd. Elke keer waren minimaal 16 leden aanwezig en onder het genot van een drankje en een hapje, 
verzorgd door Jacob en Jantje Have, werd de strijd aangegaan. Op 28 maart vond de laatste wedstrijd plaats in de 
vorm van een klaverjasmarathon. Voor de winnaar van de het hele seizoen was een leuke prijs beschikbaar. De 
feestelijke ‘marathon’ begon om 15.30 uur en na twee partijen was er snert voor alle deelnemers, daarna werden 
nog drie partijen gespeeld. Ter afsluiting van de klaverjasavonden werden de organisatoren, Abel en Jopie de 
Roos, Joop en Vrouwkje Kroon enJacob en Jantje Have in het zonnetje gezet. Ook werd de vaste barkeeper Fokke 
Bakker niet vergeten.

Een nieuw 
bestuurslid, 
even voorstellen.

De meeste onder ons zullen 
mijn naam intussen wel 
kennen, maar toch. Piet Put

Ik ben op 19 februari 1951 in Rotterdam 
geboren, en bijna 40 jaar getrouwd met Jannie.
Wij hebben 1 zoon en wonen sinds 1981 in 
Drenthe.
Jeu de Boule is helemaal mijn ding en dat kan 
ik, dankzij mijn rugzakje, aardig volhouden.
Ik heb het reuze naar mijn zin bij de 
“Vledderboules” en hoop dat ik organisatorisch 
ook wat kan betekenen voor de vereniging.

Met sportieve groet, Piet Put




